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Required Courses Flowchart for Master of Science in Finance (MS in Finance)  
(Teaching Hours - Practice Hours - Scores)          

First session Second session 
First semester Second semester First semester Second semester 

Required Courses (Total 23 credits, contain 6 credits of thesis) 
財務管理 
Financial Management 
3-0-3 

財務金融專題研討(一) 
Seminar in Finance I 
1-0-1 

財務金融專題研討(二) 
Seminar in Finance II 
1-0-1 

 

計量經濟學(一) 
Econometrics I 
3-0-3 

期貨與選擇權市場 
Futures and Option Markets 
3-0-3 

碩士論文 
Master Thesis 
3-0-3 

碩士論文 
Master Thesis 
3-0-3 

金融市場與機構 
Financial Markets and 
Institutions 
3-0-3 

投資管理學 
Investment Management 
3-0-3 

  

9-0-9 7-0-7 4-0-4 3-0-3 
Total: lowest score of 44 graduate credits (contain 6 credits of thesis) 
  
 

First session Second session 
First semester Second semester First semester Second semester 

Required Selective Courses (Total 21 credits) 
國際企業管理(企)1 
International Business 
Management 
3-0-3 
 
新興市場分析(企) 2 
Emerging Market 
3-0-3 

國際策略管理(企)3 
International Strategic 
Management 
3-0-3 
 
企業研究方法(企) 4 
Business Research Method 
3-0-3 
 

管理專題研討(企) 5 
Seminar in Management 
Practices 3-0-3 
 
 
國際財務管理 
International Financial 
Management 3-0-3 

哈佛國際企業個案研討

(企) 6   

Participants-Centered 
Harvard Case Study in 
International Management  
3-0-3 

    
    
6-0-6 3-0-3 9-0-9 3-0-3 
Total: lowest score of 44 graduate credits (contain 6 credits of thesis) 
 
備註： 
1. 本系外籍生之外系選修學分上限為 6 學分(不包括此課流圖之必選修外系 18 學分)。 

Students could only take 6 credits from other departments. (The required selective courses which contain 18 credits are not 
included. ) 

2. 1 國際企業管理(3-0-3)、2 新興市場分析(3-0-3)、3 國際策略管理(3-0-3)、4 企業研究方法(3-0-3)、4 管理專題研討 
(3-0-3)、6 哈佛國際企業個案研討(3-0-3)等六門課跨所選修國企所課程。 
Student needs to take six courses which are taught by BA department: International Business Management, Emerging Market,  
International Strategic Management, Business Research Method, Seminar in Management Practices and Participants-Centered 
Harvard Case Study in International Management. 

3. 必選修課名如有異動，學生得修習異動後之課程。 
If the required courses had changed its name, students should participate in the new required courses. 

4. 學生修課時間及修課系所需按照課程流程圖之安排，除非應屆畢業生遇衝堂時，才得修習他系同課名之課程抵修。 
Students should follow the time and department of the course flow chart, except graduating students that have course conflicts 
could take other department courses, which have the same name as our required courses. 

5. 外籍生修讀本所專業選修課程之學分，視為本系畢業學分，並可抵此課流圖之必選修課程。 
     Student who participate in our department’s professional elective courses, see its credit as graduation credits and can exempt 

course flow chart’s related required/ elective courses. 


